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2015 – 2016 

Het nieuwe verenigingsjaar startte op 7 oktober met de Ladiesnight die begon met een 
interessante rondleiding door het Raadhuis van Dudok in Hilversum dat op de 
Werelderfgoed lijst staat gevolgd door een diner in restaurant De Proeverij in Hilversum 
waarvan het jaarverslag slechts vermeldt dat het er krap was. En natuurlijk de onvermijdbare 
bestuurswisseling waarbij Jan Bastiani de voorzitterspaterfernalia kreeg omgehangen en 
Iman Koster vicevoorzitter werd. Secretaris bleef Bert Harenberg en Rutger en Toby zouden 
het penningmeesterschap bekleden. 

Het eerste project in dit nieuwe verenigingsjaar was op 14 november de wijnproeverij in 
Greenfield, op 9 november voorafgegaan door een 6-gangen wijn-spijsdiner in Greenfield’s 
en bijbehorende glaasjes wijn. Er deden 42 personen mee waaronder enkele Kiwanis-bobo’s. 
De bruto-opbrengst van € 25.500 was de hoogste tot nu toe en resulteerde in een cheque van 
€ 6.500 naar Art for All. Art for All beoogde kinderen in de noodopvang in Crailo te helpen 
maar dat project bleek later niet van de grond te komen en dus werd later beslist dit bedrag 
elders in het land voor een vergelijkbaar doel in te zetten. 

De volgende vergadering kwam Sint weer langs, nu in zijn eentje, en nam, na luid te zijn 
toegezongen, enkele leden in fraaie rijmen op de korrel. Opvallend was dat na zijn vertrek 
(alweer) ene Peter Koehorst als gast aanschoof en vertelde over zijn fiets-ervaringen 
waarvoor Kiwanis Club Laren hem ook gesponsord had. 

Op 16 december kwam Angeli van de 
Kerkhof oprichtster en voorzitter van de 
Mieke Huigen Stichting  haar project 
presenteren: het verbeteren van een 
armzalig en smerig ziekenhuisje in 
Nangoma, 100 km westelijk van de 
Zambiaanse hoofdstad Lusaka. Zij en haar 

reisgenote Mieke Huigen waren daar na een auto-ongeluk naar toegebracht en Mieke was 
daar overleden. Angeli stelde zich ten doel dat ziekenhuisje up-to-date te maken en uit te 
breiden met meer faciliteiten zoals een kraamafdeling en een aanpalend kinderziekenhuisje. 
Daarvoor, en voor een hek en waterpomp is € 50.000 nodig. De continuïteit van het project 
lijkt te zijn gewaarborgd doordat ook Angeli’s dochter bij het project betrokken is en Angeli 
ook Wendy Baardman van de Port Reitzschool goed kent. De aanstekelijke wijze waarover zij 
verslag deed maakte dat wij besloten deze Stichting tot het goede doel van Art Laren 2016 
aan te wijzen. 

6 januari 2016 nieuwjaarsbijeenkomst  in het clubhuis van de Goyer Golf & Country Club, 
met een uitstekende stamppot en ook traditioneel in Black Tie. Verdere beschrijving zou een 
herhaling zijn van alle vorige keren. 

Op 23 januari 2016 weer de tiende Bos- en Hakdag vanuit het gebouw van de Buurt- en 
Speeltuinvereniging “Ons Genoegen”. Na een peptalk door Jaap Vlaanderen van het GNR 
gingen 20 mens weer trekken, vlechten (het zogenaamd “Goois Vlechtwerk”), zagen en 
knippen, op de bekende Postiljonheide, vaak vriendelijk gadegeslagen door hondenuitlaters. 
Het was prachtig weer hetgeen de feestvreugde nog meer ten goede kwam maar een van de 
takken voerde een strafschop uit tegen Willem die daardoor geblesseerd raakte. De struik 
werd ter plekke gestraft, en na de gedane arbeid was het goed bijkomen met een prettige slok.  
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Op 14 februari ging Peter Koehorst, alias Sinterklaas, met 1400 andere deelnemers de 
Winter-elfstedentocht van 199 km fietsen en vroeg ons hem te willen sponsoren door een 
bedrag aan de Stichting Poolse Weeskinderen over te maken. Die 14e lag de temperatuur 
rond het vriespunt en was er zo veel regen dat de tocht om 14.30 (voor Peter na 166 km.) 
werd stilgezet en 500 deelnemers onderkoeld in warmte-dekens moesten worden gewikkeld. 
Peter fietste nog terug naar Leeuwarden maar zou het niet nog een keer doen. Het viel 
“wat???” tegen dat die sponsoractie maar € 266 opleverde. 

12 Maart Gooise Karavaan in de volop stralende zon. Ruim 60 vrachtwagens deden mee, en 
het liep zoals altijd als gesmeerd met uitzondering van het feit dat de loopbruggen bij Coronel 
niet waren aangelegd zodat veel invalidenkarren met de hand over de trappen moesten 
worden getild. Voorts was er wat schade door vrachtwagensporen op een terrein van de van 
de gemeente Huizen tegenover de ingang van Coronel: een van de vrachtwagens zat vast en 
moet met behulp van een andere vrachtwagen weer uit de modder worden getrokken hetgeen 
niet onzichtbaar was.  Een verbetering ten opzichte van het verleden was dat de awards die 
aan chauffeurs die 5 jaar of en veelvoud daarvan hadden meegedaan nu niet meer tijdens de 
pannenkoeken bij Coronel werden uitgereikt maar bij het slotfeestje na de rit in de 
Amerpoort. Tevens werd op gepaste wijze afscheid genomen van Co van Brakel die 27 maal 
de Gooise Karavaan vanuit de politie heeft begeleid.  Sponsors waren goed voor ruim € 2.100. 

En ja hoor: periodiek komt er weer ter tafel of het niet goed zou zijn een dame als lid op te 
nemen, deze keer op instigatie van Joost Boers van Kc Hilversum-Baarn. Deze suggestie werd 
door ons bestuur op een nette manier af geserveerd met als argument dat één dame in een 
mannenclub niet goed voelt. Potentiële aspirant-damesleden worden doorgeschoven naar de 
club Hilversum-Baarn, maar dat zou ook geen succes worden. In de volgende vergaderingen 
wordt hier uitgebreid over gediscussieerd. Besloten wordt dat hier geen stemming wordt 
gehouden: er moet gewoon consensus zijn en dus laten we het zoals het is: geen dames. De 
eerste geluiden om dan maar een aparte Damesclub te initiëren komen naar voren. 

Het bedrijfsbezoek op 20 april vond plaats bij 
Teeuwissen Rioolreiniging in Huizen. 
Aanvankelijk bestond bij de dames wat vrees 
voor vieze luchtjes en besmeurde schoenen, 
maar niets bleek minder waar. De 
oprichter/eigenaar Cees Teeuwissen ontving 

ons in de kantine met een uitleg over de processen van het verwerken van diverse soorten 
verontreiniging (olie, vetten, verontreinigd slib) waarna we een uitgebreide rondleiding 
kregen langs alle indrukwekkende installaties. Het diner vond plaats in De Haven van Huizen 
waar in lang vervlogen tijden vis werd gerookt tot bokking om zo langer houdbaar te zijn. 

De notulen van 6 april maken gewag van het feit dat onze club is onderscheiden met het 
Golden Club Insigne als blijk van waardering voor onze vele activiteiten, zeker op financieel 
terrein en in het bijzonder aan de landelijke projecten. Voorts wordt besloten dat aan de 
Speeltuinvereniging Ons Genoegen, waar we altijd vaak onze Bos en Hakdag beginnen, een 
gift wordt gedaan van € 2.500 als bijdrage voor de aankoop van een speelfort. Omdat 
Martien Gouverneur is dient Kiwanis Club Laren ook het landelijk congres in het najaar van 
2017 te organiseren. De daarvoor in het leven geroepen Congrescommissie blijkt goed op 
stoom te zitten.  

21 mei: de Wijnproeverij in de Wijntoren ten behoeve van het project “Elk Gooisch Matras 
komt van Pas”, voor de inrichting van woonruimten voor Syrische vluchtelingen. Er blijkt 
voor ca € 20.000 aan wijn verkocht te zijn hetgeen uiteindelijk resulteert in een batig saldo 
van rond € 6.000  maar in de notulen is niet te vinden welk bedrag aan het goede doel is 
overgedragen. Tevoren was zoals gebruikelijk het wijn-spijsdiner in Greenfield’s. 
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Op 17, 18 en 19 juni Art Laren. Tijdens de opbouw was het slecht weer waardoor hals over kop 
rijplaten moesten worden geregeld. Begonnen werd met een door 200 personen goed 
bezochte haringparty en tijdens de manifestatie was het druk. Tijdens de manifestatie was het 
weer goed, maar na afloop stond de Brink vol met regenwater. Er waren 30 paviljoens.  
Catering door Mauve: 20 % over de netto omzet voor het goede doel, maar we mochten ook 
een eigen verdienmodel hebben door de verkoop van haringen, hotdogs en ijsjes. De muziek, 
en de daaraan verbonden kosten zoals een vleugel en 20 muzikanten kostten bijeen € 2500 
en dat werd door enige leden toch al veel ervaren. Daarbij viel de keuze van de muziek, 
waaronder enkele Schubertliederen, en de lengte van bepaalde nummers niet in ieders 
smaak, maar ja: “De gustibus non est disputandum”. Leges en precario € 1.125 en nogmaals 
dat bedrag voor controle en grasherstel, in geen verhouding tot de goede staat waarin wij het 
terrein plegen achter te laten en de inspanningen van de gemeente. Het fraaie resultaat was 
een cheque van € 30.000 ten behoeve van de Mieke Huigen Stichting voor haar 
kinderhospitaal in Nangoma, Zambia. 

22 juni een ingelaste vergadering met een evaluatie van Art Laren maar ook met betrekking 
tot de in de afgelopen vergaderingen gemaakte afspraken en het feit dat Gerard zijn 
lidmaatschap opzegt om twee redenen: een overvol programma en mist pionierschap en 
innovativiteit maar genoot ook van de aangename vergaderingen en het op een stimulerende 
en belangstellende wijze van delen van informatie. Maar toch… Voorts komt voor het eerst 
het Leesboom-project aan de orde. Er bleek (nog) geen behoefte te bestaan aan het vieren van 
het zesde lustrum…. 

En daarna werd het zomerreces op 25 juni bij Jaap P en Marianne ingeluid met een Thaise 
maaltijd en op 27 augustus afgesloten met een prima verzorgde en uiteraard weer heel 
gezellige borrel ten huize van Alex en Ria 

 

.
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2016 – 2017 

Het nieuwe verenigingsjaar begon, zoals gebruikelijk, op 5 oktober met de Ladiesnight, een 
wandeling door het historische centrum van Weesp en werd afgesloten met een diner in 
Restaurant Uitermeer naast het voormalige torenfort aan de Vecht ten zuiden van Weesp. 
Iman werd als voorzitter geïnstalleerd, het bestuur bleef overigens ongewijzigd. 

En alweer een wijnproeverij: die vond op 12 november plaats in Greenfield’s ten behoeve van 
de Stichting Leergeld Hilversum, voorafgegaan door het wijn-spijsdiner op 7 november, 
natuurlijk ook weer in Greenfield’s. Het resultaat leidde tot een cheque van € 6.000 voor de 
Stichting.  En zoals elke keer weer werden de wijnen afgeleverd in het magazijn van het NOI 
van Peter Pietersen in Eemnes waar een bijna vaste bemanning van leden van de clubs 
Hilversum-Baarn en  Laren de lijsten controleerden en voor de afnemers werden gesorteerd. 
Een hele klus die toch ook een groot compliment verdient.  

Sint zelf kwam weer op bezoek op 7 december en had zijn vertrek naar Spanje voor ons 
uitgesteld. Daarom was er tot Sint’s stomme verbazing ook een gedicht op hem gemaakt, met 
name over zijn uitputtingsslag in de Winter-Fiets-Elfstedentocht waarbij zijn baard bijna 
geheel bevroor. Maar ook de dichtpieten kregen een beurt en, natuurlijk, want daar ging het 
om, weer enkele van onze leden. De notulen van die vergadering maken ook gewag van het 
feit dat René, Martien en Bert Harenberg op 2 december aanwezig waren geweest in de 
Ridderzaal bij de uitreiking van de Kindervredesprijs. Dat was een gevolg van de 
samenwerking tussen Kiwanis Laren (in verband met het Landelijk Kiwaniscongres), Kiwanis 
International en de stichting KidsRights. 

En na nog een gewone vergadering liep het oude kalenderjaar ten einde en begon het nieuwe 
2017 met de Nieuwjaarsbijeenkomst bij Jaap en Gerda thuis. Het bekende commentaar 
overbodig. 

Omdat in tegenstelling tot de vereniging Kiwanis Club Laren, waarvan het boekjaar loopt van 
1 oktober tot en met 31 september, lopen de boekjaren van de Stichting Art Laren (SAL) en de 
Stichting Fundraising Laren gelijk met het kalenderjaar. En dus deed Rutger verslag van de 
financiële toestand: Ten aanzien  van de Stichting Art Laren: per ultimo december 2016 een 
banksaldo van € 28.453 en die van de Stichting Fundraising Laren € 6.077.  Wel aardig was 
dat over de afgelopen drie jaar de SAL € 273.744 had ontvangen, voor € 142.338 aan kosten 
had betaald en voor € 131.515 aan goede doelen had uitgegeven. Voor de SFL lagen die 
bedragen op respectievelijk € 32.792, 0 (dus geen kosten) en € 31.893. 

Op 2 februari maken de notulen gewag van het oprichten van een satelliet damesclub 
waarvoor vier aspirant-leden zijn gevonden. Een satellietclub betekent dat ze lid worden van 
onze club maar zelfstandig vergaderen, en eigen projecten ontwikkelen. Voordeel van zo’n 
club is dat ze niet gebonden zijn aan de tijdschema’s van “in formatie” en “ in oprichting” 
gaan met de daaraan verbonden verplichtingen van aantal leden. René zal haar desgevraagd 
voorlopig begeleiden, maar daar bleek weinig behoefte aan te zijn…. 

Verder blijken er wat concretere plannen te zijn met betrekking tot het leesboomproject: een 
bank, het liefst onder een eikenboom ( “Ik heb een tante en een oom, die wonen in een 
eikenboom, een eikenboom in Laren”,  ken Uw literatuur). Aanvankelijk werd gedacht aan 
een bank op de Brink maar daar zouden de kosten te hoog worden: huftergevoelig, en dus is 
het voornemen die te plaatsen in de tuin van het Brinkhuis.  Maar pastoor Vriends van de 
Sint Jan wil geen eikenboom in “zijn” tuin. Dat wordt dus diplomatie. Er worden al contacten 
gelegd met scholen en buitenschoolse opvang voor het opzetten van een voorleesprogramma. 
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Op 18 februari weer Bos- en Hakdag vanuit Ons Genoegen. De Postiljon heide heeft weer/nog 
steeds onze aandacht nodig, met name om loslopende honden zoveel mogelijk te weren uit 
het open gebied, met andere woorden: langs de paden rillen of Goois Vlechtwerk aanleggen. 
Lunch en nazit ( lees: nadrank)  bij Ons Genoegen. Altijd weer een heerlijke dag, zeker als de 
zon schijnt, en dat deed-ie. 

En dan natuurlijk weer ons mooiste project: op 11 maart de achtentwintigste Gooise 
Karavaan met 74 vrachtwagens, wat de politie betreft toch weer onder leiding van Co van 
Brakel die dan meteen zijn opvolger introduceert. Een geoliede machine, ook al moesten 
enkelen van ons meehelpen bij het bakken van ca 450 pannenkoeken.  Door toedoen van Jos 
is een professionele fotograaf geregeld die een prachtige reportage met ca 1.500 foto’s maakte 
van alle aspecten van deze altijd weer indrukwekkende gebeurtenis. Een deel van die foto’s 
zijn gebundeld in een herdenkingsboek dat later aan onze leden, de politie en de Amerpoort 
werd uitgedeeld. De notulen maken gewag van hartverwarmende reacties van de 
deelnemende chauffeurs waarvan sommigen al achtentwintig jaar meededen. Maar er 
dreigde ook iets anders: de budgetten van de politie worden zo verminderd dat een 
begeleiding door de motoragenten in de toekomst hoogst onzeker wordt.  

In de vergadering van 5 april wordt besloten om Peter Pietersen op het komende landelijke 
Kiwaniscongres, door onze club georganiseerd, voor te dragen voor het Gouverneurschap 
2018-2019. Ook werd besloten om de opbrengst van Art Laren voor de helft over te maken 
aan de Mieke Huigen Stichting en de wederhelft aan KidsRights Malala.  

Op 19 april gold het traditionele 
bedrijfsbezoek Lelystad Airport waar we een 
leerzame inleiding kregen over het vliegveld, 
de toekomstplannen (die door Michiel 
waren uitgewerkt) om het uit te breiden om 
het charterverkeer van Schiphol op te 
vangen. Daarna een rondrit over het 
zonovergoten vliegveld. Het diner was weer 
wat dichter bij huis: Restaurant Aquavite in 
de Vesting Naarden. Dat er “zonder 
introductie”, maar wel met genotuleerde 
toestemming van de club ook enkele dames 
van de satelliet-club aanwezig waren viel 

achteraf bij enkele leden niet goed. Bezorgdheid dat zo stiekem werd getracht de satelliet club 
in onze club te integreren en zo toch dames binnen te lozen? René liet aan het bestuur zijn 
ergernis weten over die angst: het zijn en blijven twee verschillende clubs, zij het voorlopig, 
als satelliet, louter administratief onder de vleugels van Kiwanis Club Laren.  

Op de vergadering van 3 mei werd een voorstel gedaan de ballotage procedure te 
versimpelen, iets waar René zich behoorlijk tegen verzet op grond van ervaringen met andere 
serviceclubs 

6 mei wijnproeverij in de Wijntoren voorafgegaan door het wijn-spijsdiner op 24 april in 
Greenfield’s waar helaas maar 28 gasten aanwezig waren. Voor het eerst nam Kiwanis Club 
Laren een groter deel van de omzet voor haar rekening dan de club Hilversum-Baarn. De 
netto opbrengst voor onze club zou € 3.000 bedragen ten behoeve van het Leesboomproject.  

Op 17 mei kwam Sophie van der Kroon, dochter van ons oud-lid Gerard, met twee 
vriendinnen een presentatie geven over een project ten behoeve van een weeshuis Peduli 
Anak op Lombok in Indonesië hetgeen haar een bijdrage van € 1.250 opleverde. Een paar 
maanden later, op 7 maart 2017, bracht Sophie verslag uit over haar bevindingen. 



  

Deel 32: 2016 – 2017  pagina 8 

Haar school Laar en Berg had maar liefst € 11.000 bijeengebracht waarvan een groot deel 
werd geïnvesteerd in het herstel van daken en ramen in het weeshuis en voorts in nieuwe 
matrassen en andere noden. De scholieren bleven 5 dagen in het weeshuis en schilderden het 
nodige op, gaven Engelse les en knutselden met de kinderen. Opvallende uitspraak: “De 
kinderen daar maakten zo’n gelukkige indruk: geen ouders, weinig spullen en niemand 
huilde”. 

Op 7 juni  wordt Bert Hagedoorn geïnstalleerd als lid. 

Op 9, 10 en 11 juni Art Laren. De voorbereidingen werden zeer tijdig genomen en dat bleek 
veel problemen te hebben voorkomen. Besloten was geen worst en ijs meer te verkopen: te 
veel rompslomp in verhouding tot de (geringe) opbrengst. Aanvankelijk problemen met de 
beoogde cateraar die zich terugtrok op basis van de negatieve opbrengsten in het verleden 
maar een foodtruck bood uitkomst. Bij de evaluatie werd besloten de volgende keer de horeca 
volledig te “outsourcen”, iets dat in het verleden ook al werd geprobeerd, weer werd 
herroepen, en dat proces zou zich nog meer herhalen. Maar begonnen werd met de goed 
bezochte haringparty die overigens wel op het laatst nog gestalte moest krijgen. Het was weer 
prachtig weer hetgeen de stemming duidelijk ten goed kwam. Weer werd over de muziek zeer 
verschillend gedacht maar door de galeries werd die toch soms als (heel) storend ervaren 
waarop besloten werd de samenwerking met het Utrechts 
Conservatorium te beëindigen. Bij de ingang stond een meters hoge 
“Kiwanis-opblaaspop, een vergrote versie van de Kiwanispop 
die aan kinderen in ziekenhuizen werd gegeven. Nou, dat ding werd 
als “ergerniswekkend” benoemd en mag nooit meer terugkomen. 
Voor het eerst hadden alle ruim 30 galeries tijdig betaald en dat was 
een opsteker en dat gold ook voor het feit dat na de teleurstellende 
ervaringen van de laatste jaren er nu bij de op- en afbouw voldoende 
handjes aanwezig waren. De netto opbrengst bedroeg € 36.988 
waarvan € 13.000 wordt overgemaakt naar de Mieke Huigen Stichting en € 15.000 naar de 
Stichting KidsRights van Marc Dullaert. Bij dat laatste bedrag zou op het komende congres 
nog € 10.000 worden gevoegd door Kiwanis Nederland. 

24 juni Captainsdiner bij Rutger, commentaar: zie alle vorige captainsdiners: soms verandert 
er maar weinig. 

Omdat Martien het Gouverneurschap bekleedde moest Kiwanis Club Laren op 16 september 
2017 het Landelijk Kiwaniscongres organiseren en dat gebeurde in het net vernieuwde 
Singertheater. De avond ervoor was het Vriendschaps diner in het clubhuis van de Goyer Golf 
& Countryclub met afvaardigingen uit vele landen. De Zaterdagochtend werd de 
ledenvergadering gehouden en bezochten de partners een aantal fraaie plekken in het Gooi. 
Tussen de middag verspreidden de deelnemers zich over 8 restaurants in Laren die een 
eenvoudige doch smakelijke lunch hadden voorbereid. Op het voor ieder toegankelijke 
middagprogramma spraken Marc Dullaert van KidsRights en Prof. Dr Herman Pley.  Na een 
lopend buffet in De Witte Bergen bestond het avondprogramma uit een optreden van de Big 
Band van het Metropoolorkest en de laureaten van het Prinses Christina Jazz Concours, 
natuurlijk weer in  het Singer. Aan KidsRights werd een cheque overhandigd van € 25.000 
waarvan € 15.000 uit de opbrengst van Art Laren en de rest uit de spaarpot van Kiwanis 
Nederland. 
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Het was een mooi congres maar er zaten wel wat fouten in de samenwerking met Kiwanis 
Nederland, vooral op het gebied van de inschrijvingsprocedure en het gebrek aan een actuele 
lijst van deelnemers aan het buffet en het congres, toch wel van belang, dacht de 
congrescommissie. Dat moet de volgende keer (héél) veel beter. Leuke ervaringen bij de 
sponsors, de bloemengroet aan de dames, de lovende woorden van de gasten, en de losse 
manier waarop Martien de vergadering leidde. We kunnen dus gaan oefenen op het congres 
aan het eind van het Gouverneurschap van Peter. Uit latere notulen blijkt dat de kosten van 
dit congres ook nog eens € 7.500 lager uitvielen dan begroot. 
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2017 – 2018 

Op 4 oktober 2017 werd de Ladiesnight ingeluid met een bezoek aan het Muiderslot met een 
privé rondleiding door een aantal kamers, en daarna twee routes naar keuze langs 
weergangen en torens, over de zolders en de kelders, met en zonder spinrag, muizen en 
andere huisdieren. Het diner werd genoten in Restaurant De Doelen waar twee extra kamers 
waren vrijgemaakt om ons te hullen in Black tie en feestelijk. Leen van de Pols werd 
voorzitter, Michiel vice-voorzitter maar zou, vanwege zijn presitaris-schap van Art Laren dat 
twee jaar blijven alvorens echt als voorzitter te gaan functioneren. 

Op de vergadering van 18 oktober wordt de Congrescommissie 2019 in het leven geroepen 
om het Landelijk Kiwaniscongres in 2019 als afsluiting van het Gouverneurschap van Peter te 
organiseren. We hebben veel kunnen leren van het afgelopen congres en dat staat haast 
garant voor een prachtig congres, en dat zou het ook worden ook!  Voorts blijkt dat Co van 
Brakel, ondanks zijn afscheid bij de Politie, de Gooise Karavaan blijft begeleiden en dat er een 
logistiek probleem is bij die Gooise Karavaan omdat de bestaande bedrijven willen blijven 
komen maar anderen er ook bij willen en we hebben maar ca 70 plekken….  

Gelukkig alweer een Wijn-Spijsdiner op 2 november in Greenfield’s dat door 42 gasten werd 
bezocht gevolgd door de wijnproeverij op 4 november, ook weer bij Greenfield’s, heel 
geanimeerd maar de opbrengst en het aandeel van Kiwanis Laren daarin viel tegen. Dat 
leverde de vraag op of twee proeverijen per jaar niet teveel is, maar Jan merkte op dat dat 
wellicht het geval zou zijn als de omzet minder zou gaan bedragen dan € 10.000 per keer, 
terwijl andere clubs al tevreden zijn met een omzet van € 5.000!  Conclusie: gewoon door 
gaan De opbrengst zou uiteindelijk € 5.800   bedragen waarbij ons aandeel ad € 2.800 ten 
goede zou komen aan de Stichting Leergeld. 

Op 15 november installeert Leen 3 dames van de satellietclub ’t Gooi met een vergelijking aan 
de Drie Musketiers: “Eén voor alle, allen voor één”. De dames presenteren zich met een 
power-point presentatie, geven hun plannen weer waaronder dat zij streven naar een 
gemengde club. Voorts bleek dat enkele aspiranten zich terugtrokken vanwege het 
commitment dat ze toch moeten aangaan. Hoe herkenbaar!  Ze vergaderen éénmaal per 
maand bij een van de leden thuis en willen nu vooral bouwen aan een hechte vertrouwens- en 
vriendschapsband. Voor de goede orde legt René aan de wat bezorgde leden van onze club 
nogmaals uit dat de dames slechts administratief lid zijn van Kiwanis Club Laren, zie  notulen 
april/mei 2017. De club accordeert ten volle het besluit de dames het vertrouwen te geven bij 
het vormen van een nieuwe, actieve Kiwanis Club. Wel is duidelijk dat ze dit op eigen kracht 
willen doen en geen prijs stellen op enige begeleiding vanuit onze club. Amen. 

4 december waren Martien en René aanwezig bij de uitreiking van de Kinder-vredesprijs van 
de stichting KidsRights in de Ridderzaal. Het had er een schijn van dat er, naar aanleiding 
van onze contacten het afgelopen jaar, een samenwerking in de maak is tussen Kiwanis 
International en KidsRights. Hoe dat verder is gegaan is de commissie Truus niet bekend. 
Tijdens In ieder geval stond Martien nadien nog RTL-Late te woord in een uitzending van 
Humberto Tan in Sociëteit De Witte in Den Haag. 

Dat onze club bij Sint wel in een héél goed blaadje staat bleek uit het feit dat Hij alweer zijn 
vertrek naar Spanje uitstelde tot een dag na Zijn verjaardag en zich op 6 december liet 
toezingen en daarna weer enigen onzer op poëtische wijze van pluimen of opmerkingen 
voorzag. 

Op 10 januari vond de traditionele nieuwjaarsborrel plaats bij Bert Hagedoorn. Gezellig en 
lekker, als vanouds. Uit de notulen van 21 januari 2018 blijkt dat er in de stichtingen Art 
Laren en Fundraising Laren samen € 36.000 in kas zit.  



  

Deel 33: 2017 – 2018  pagina 12 

Op 24 februari Bos en Hakdag vanuit Speeltuin Ons Genoegen met wat minder deelnemers 
dan andere jaren, maar het GNR was zeer tevreden over wat die deelnemers op de 
Postiljonheide allemaal weer verrichtten. Op 7 maart werd Simon Polman geïnstalleerd als 
lid.  

En dan, traditioneel voor de tweede zaterdag van maart: de nu negenentwintigste Gooise 
Karavaan. De voorbereiding liep als altijd gesmeerd: er deden maar liefst 79 vrachtwagens 
mee, te veel voor de maar 6 motoragenten: de rest was wegbezuinigd en dat bleek een veeg 
teken. Een aparte rekensom met vele onbekenden leerde dat voor die 79  chauffeurs, evenveel 
begeleiders en nog wat meer bewoners van Nieuwenoord, de motoragenten, de hulptroepen 
en natuurlijk de leden van onze club zo’n 500 pannenkoeken nodig waren. Die pannenkoeken 
moesten door ons zelf worden gebakken en daar werd dus al een dag eerder mee begonnen. 
Aan sponsorgelden was € 1.800 bijeen gebeld en omdat daar maar € 1.655 aan kosten 
tegenover stond hielden we nog € 645 over. Jane uit Laren leverde 150 gevulde koeken die 
natuurlijk al voor de start van de rit soldaat waren gemaakt, ook geheel volgens de traditie. 
Jos presenteerde het gedenkboek waarvoor vorig jaar door Niek Stam de foto’s waren 
gemaakt, een prachtig document. De tocht zelf verliep ook weer zonder problemen en het 
uitdelen van de pannenkoeken bij Coronel liep ook weer gesmeerd. Bij enkele chauffeurs die 
zich wel hadden aangemeld maar vanwege het grote aantal deelnemers niet mee konden 
doen heerste grote teleurstelling. De bezuinigingen bij de politie gaven aanleiding tot enige 
zorg omtrent het doorgaan van de dertigste editie, volgend jaar…. De volgende vergadering 
werd geopperd dat voortaan de pannenkoeken maar ingekocht moesten worden hetgeen tot 
luide protesten leidde! Later in het jaar zou een gesprek met de korpsleiding plaats vinden 
over de politie begeleiding en tijdens dat gesprek werd wel duidelijk dat doorgang van de 
dertigste editie geheel onzeker was. 

14 april wijnproeverij in de Wijntoren met als doel de Stichting Kindervakantieland Almere 
die een bijdrage kreeg van € 2.828.   Het Wijn- Spijsdiner vond plaats op 4 april in 
Greenfield’s waar 40 personen konden genieten van werkelijk culinaire hoogstandjes in 
combinatie met de glazen wijn. De wijnproeverij in de Wijntoren werd wat minder goed 
bezocht dan gebruikelijk, maar de bestellingen waren groter. 

Het bedrijfsbezoek op 18 april gold het Goois 
Natuurreservaat GNR. In het Restaurant De Rading in 
Hollandse Rading gaven Jaap Vlaanderen en de 
rentmeester Karin Heerschop een inleiding over de visie 
van het GNR men betrekking tot het natuurbeheer, de 
projecten, en soms problemen met de omwonenden. 
Daarna bezochten we de drie zonovergoten gloednieuwe 
en op elkaar aansluitende natuurbruggen over de 
Utrechtse weg, de spoorlijn Hilversum-Utrecht en de A-

27 en volgde tenslotte een eenvoudige doch voedzame maaltijd in datzelfde restaurant. 

15, 16 en 17 juni de alweer drieëntwintigste Art Laren. Het bleek heel moeilijk voldoende 
galeries te werven maar uiteindelijk namen er toch 23 aan deel. Begonnen werd met de 
Gooise Haringparty en die liep gesmeerd: vele bekende Laarder gezichten konden worden 
gespot. Bij de evaluatie vroegen we ons af of de verhouding van de enorme inspanningen, het 
vele bellen et cetera wel opwogen tegen het, ditmaal, geringe resultaat. Toch maar weer een 
ervaren kunst-beurskenner zoals Eric Hermida, inschakelen. Eric vond dat Art Laren meer 
volume moet hebben, bijvoorbeeld twee gerenommeerde galeries met wat lagere prijzen 
inschakelen die dan als trekker voor anderen moeten dienen. 
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Alweer werd geconstateerd dat Kiwanis te weinig zichtbaar was. De horeca was in eigen 
beheer en dat werd door Willem op een indrukwekkende manier vervuld. Alweer rekende de 
gemeente voor een schouw van 15 minuten een bedrag van € 1.150 leges.  Maar de opbrengst 
bleek toch nog mee te vallen, in plaats van de aanvankelijk gevreesde circa € 5.-10.000 bleek 
het uiteindelijk een bedrag van € 20.134 te zijn waarvan  € 6.000 voor de Mieke Huigen 
Stichting werd gereserveerd ten behoeve van het kinderziekenhuis in Nangoma, Zambia, 
maar die zouden niet worden “opgehaald”. Verder werd € 5.000 overgemaakt aan het Prinses 
Christina concours. De rest werd toegevoegd aan de spaarpot van de Stichting Fundraising.  

Een jaartje te laat, maar wie let daar nu op, vierden we ons lustrum op 29 en 30 juni 2018 op 
Terschelling. Een al vrij grote groep kwam op vrijdag 29 juni met de boot van 09.45 vanuit 
Harlingen en arriveerde rond 12.30 in Hotel Paal 8. Mooi weer en dus naar het strand om bij 
te komen van de zeereis. Maar om 17.00 uur werden we een uurtje fietsen (tegen de wind 
zoals dat daar hoort) verder verwacht bij de Wierschuur in Oosterend om daar te worden 
geïnstrueerd welk plantje hoe heet en welk je wel en niet kon eten. Die plantjes, de eetbare 
dan, werden vervolgens verzamelen, waarna    we onze eigen kokkels moesten gaan zoeken in 
het warme water van de Wadden. Al dat groenvoer en die kokkels werden na een 20 minuten 
terugfietsen, ook weer tegen de wind zoals dat daar hoort, in de Kookstudio van Flang in 
Hoorn verwerkt tot een prachtige Paella, voorafgegaan door oesters en bubbels.  Ajajaj, wat 
was dat allemaal lekker. Gelukkig nam de tegenwind niet toe bij het nog eens 40 minuten 
terugfietsen naar het Hotel. Op zaterdag kwamen er nog een aantal leden en gingen we naar 
mijnheer Ruud Knier voor een twee uur durende wandeling van maar pakweg 3 km. Dat 
kwam doordat Ruud van alles vertelde over wat we zagen (van het vleesetende plantje 
Zonnedauw tot aan buizerds en konijnenkeutels) en ook nog wat gedichten voorlas, soms wat 
afgeleid door onze partners die ook met elkaar wilden praten…Daarna was het goed toeven 
op het terras van het Hotel, in de volle zon in afwachting van het heerlijke viergangendiner. 
Zondag weer vertrek, de meesten per fiets richting West langs de grote door de Duitsers 
gebouwde bunkers waarvandaan je een prachtig uitzicht hebt op de Noordzee, de Waddenzee 
en de “hoofdstad” West Terschelling met de Brandaris. Een heerlijk weekend. 
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Op 1 september de na-zomerborrel bij Leen en Lieneke en daarna begon het vergaderen weer. 
Op 14 september werd op het landelijke Kiwaniscongres in Venray Peter Pietersen benoemd 
tot Gouverneur en of dat niet genoeg is wordt Martien voorgedragen als Trustee bij Kiwanis 
International hetgeen tijdens een congres in Reykjavik op 25 mei 2019 zou moeten worden 
bekrachtigd. 
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2018 – 2019 

Op 3 oktober begon de Ladiesnight met een bezoek aan de Hoeve Ravenstein bij kasteel 
Groeneveld gevolgd door een diner Restaurant bij Greenfield’s. René en Martien zijn dan in 
Polen om het 25-jarig bestaan van de Stichting Poolse Weskinderen Naarden te vieren en 
waar René en Veronica Smelt als eerste buitenlanders tijdens een indrukwekkende 
bijeenkomst werden benoemd tot ereburgers van het district Puławy (spreek uit: Poewave) 
waar een van de kindertehuizen is gevestigd. Maar er deden überhaupt maar weinig leden 
deel aan het bezoek aan Ravestein. De bestuurswisseling bleef uit, want er was niets te 
wisselen: het bestuur bleef gewoon aan om Michiel de ruimte te geven Art Laren nog een jaar 
te trekken. 

Op 23 oktober was de GNR activiteitendag. Michiel en René organiseerden voor kinderen van 
de Buitenschoolse Opvang (BSO) het Berenparadijs een speurtocht vanuit het dagverblijf ’t 
Laer aan de hand van een verhaal over allerlei rare beestjes. Daarvóór hield Jaap Vlaanderen 
een boeiend verhaal over allerlei dieren die op de heide voorkomen waarna een lunch met, 
natuurlijk, pannenkoeken die er in gingen als (pannen)koek. Na de speurtocht was er nog de 
gelegenheid nog moeier te worden in het aangrenzend Speelbos. Een enorm geslaagde dag 
die ook weer een traditie zou worden en nog andere gevolgen kreeg in de vorm van het 
Leesboomproject.  

1 November het wijn-spijsdiner met een iets andere opzet: behalve het proeven van de wijnen 
nu ook een fundraisings-bijdrage, deze keer ten behoeve van de Stichting Poolse 
Weeskinderen Naarden. er waren maar liefst 71 gasten en het hele restaurant was voor ons 
gereserveerd. De wijnproeverij zelf vond op 10 november ook weer plaats in Greenfield’s en 
bracht netto € 3.238,35 op. Dat bedrag zou worden besteed aan aanvullende opleidingen 
voor de kinderen in de beide kindertehuizen in Puławy en Gárbow. 

Zijn verjaardag vierde Sint bij ons met weer een hele rits poëmen, maar ook weer zonder 
pieten. Sint gaf aan de hele pieten-discussie meer dan zat te zijn. De volgende vergadering 
zou worden gehouden in een klein maar ook knus zaaltje in Sociëteit De Unie in Hilversum.  

De Nieuwjaarsbijeenkomst werd op 9 januari 2019 gehouden in restaurant Lek’r in 
Ankeveen. Weer een zeer geslaagde bijeenkomst waar helaas 3 koppels op het laatst afzegden. 
Rutger gaf op 23 de financiële toestand weer: € 49.000 in de kas van de Stichting Art Laren, 
waarvan nog € 6.000 naar de Mieke Huigen Stichting gaat, € 20.000 als buffer blijft en dus 
€ 23.000 aan goede doelen kan worden besteed zoals een bedrag van € 10.000 voor het 
Congres-project Metropool op School, mits dat laatste bedrag verdubbeld zal worden door 
Kiwanis Nederland. Dat laatste zou door Kiwanis Nederland worden afgewezen. Voorts blijkt 
dat de Congrescommissie vol mooie plannen zit die zich vooral gaan richten op kinderen en 
muziek. 

16 februari Bos en Hak dag, deze keer weer vanuit het hoofdkantoor van het GNR. Vandaar 
werd het heideterrein De Snip ontdaan van vliegdennetjes. Het GNR was onder de indruk 
hoeveel energie was tentoon gespreid door helaas maar niet zoveel deelnemers. De net 
benoemde rentmeester Karin Kos kwam met ons kennismaken tijden de na-borrel. 

9 Maart de dertigste en laatste Gooise Karavaan met 84 vrachtwagens en 3 jubilarissen die 30 
jaar meededen! Het liep als altijd gesmeerd maar zoals de vorige keer al duidelijk werd heeft 
de Korpsleiding Midden Nederland besloten de politiebegeleiding niet meer voort te zetten. 
De G-K commissie zal zich beraden over de toekomst van de G-K. Vanuit de chauffeurs en de 
Amerpoort komen veel teleurgestelde reacties en zelfs burgemeester Broertjes van Hilversum 
zei zijn best te zullen gaan doen het project toch doorgang te laten vinden. Maar de 
korpsleiding bleef onvermurwbaar. 
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Op de vergadering van 20 maart wordt Paul van Erp voor de tweede maal geïnstalleerd als lid 
maar wordt Willem onwel, krijgt een hartstilstand. Reanimatie door onder andere Nick en 
Henry van de Goyer gaf geen verbetering en Willem overlijdt even later in het Ziekenhuis. De 
crematie vond plaats op 29 maart in het bijzijn van veel van onze leden. Na achtereenvolgens 
René Kracht, Gerard Dijker, Arnoldo van Lamsweerde, Dirk Schrijner  en Marcel ten Kroode 
is Willem de zesde die tijdens zijn lidmaatschap van onze club overlijdt. 

13 April wijnproeverij in de Wijntoren voorafgegaan door het wijn-spijsdiner in Greenfield’s 
op 4 april. Opbrengst voor onze club € 2.355 waarvan € 2.300 werd overgemaakt aan 
Stichting Achter de Regenboog. 

17 april bezochten een bedroevend aantal leden in het kader van het bedrijfsbezoek de 
thuisbasis van het Metropoolorkest en dus van Jan Bastiani: het MCO in Hilversum, waar we 
werden ontvangen Muziekcafé Elling. Daarna kregen we een rondleiding door de studio’s en 
de verzameling manuscripten in de catacomben gevolgd door een introductie en film over het 
Pierre Palla-orgel door Arie den Dikken, secretaris van de Stichting die dit beroemde orgel 
beheert.  Borrel in  het nieuwe kantoor van Toby tegenover het Raadhuis van Hilversum en 
daarna het veel beter bezochte diner in Restaurant ’t Spykerpandje aan de Kerkbrink in 
Hilversum. 

In de vergadering van 1 mei kwam meer duidelijkheid over het Leesboomproject na al het 
gesteggel over de plek, de inrichting van de tuin van de bibliotheek et cetera. Er is contact 
gelegd met de BSO Het Berenparadijs waar we ook tijdens de GNR-activiteiten dag afgelopen 
oktober al mee van doen hadden gehad: Eén of twee maal per vakantie komt een groep 
kinderen naar de bibliotheek om daar een verhaal, bij voorkeur van Annie M.G. Schmidt te 
horen voorgelezen, dan wat te knutselen en dan een afsluiting met een gedicht, ook weer van 
Annie. Het zou mooi zijn als , onder de enige eikenboom in de tuin, een aantal leesbanken 
zouden komen waar de kinders tijdens het voorlezen op kunnen zitten. Er wordt besloten 
twee banken te kopen,  één er van was al gesponsord door Teeuwissen Rioolreiniging BV in 
Huizen, en voor de andere waren al gelden gereserveerd. 

Op 25 mei was het Europese Congres in Reykjavik. Martien was voorgedragen als Europees 
trustee in het Kiwanis International bestuur. Er waren ca 225 leden aanwezig waarvan 150 uit 
IJsland en 75 uit de rest van Europa, waaronder Martien, Jim en René. IJsland is dicht met 
heel actieve Kiwanisclubs bezaaid en de IJslanders zijn enorm trots op hun land. Het was dan 
ook niet verwonderlijk dat 149 stemmen naar de IJslandse kandidaat gingen en 76 naar 
Martien. Toch was het enorm mooi congres, met heerlijke diners, folklore en excursies. Jim, 
René en Martien waren er met hun partners al de hele week en hebben veel van het 
zuidwestelijk deel van het land met prachtige watervallen en geysers gezien. Een mooie 
belevenis. 

14, 15 en 16 juni Art Laren. De al traditionele haringparty, en daarmee 
de manifestatie, werd geopend door waarnemend burgemeester 
Rinske Kruisinga. Het aanvankelijk dreigend geringe aantal galeries 
werd door een persoonlijk bezoek van Michiel aan andere galeries toch 
nog opgekrikt tot 22 deelnemers die bij elkaar 36 paviljoens vulden. 
Fantastisch! Bijzonder was de veiling van door diverse kunstenaars 
beschilderde schapen. In tegenstelling tot wat het vorige jaar uit de 
evaluatie was geconcludeerd namen we de horeca toch weer in eigen 
hand maar met een bescheiden aanbod. Er waren 11.000 exemplaren 

van het Art Laren magazine gedrukt die gretig werden afgenomen. 
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Het goede doel was Energie4all, een instelling die gelden bijeenbrengt om onderzoek te doen 
naar stofwisselingstoornissen. Die instelling kon later rekenen op een bijdrage van € 20.000. 
Het weer was mooi, de stemming opperbest en Leen verwoordde dan ook dat deze 
manifestatie Energie aan allen gaf. Dat gold zelfs de gemeente die met genoegen constateerde 
dat we de Brink zeer schoon hadden opgeleverd. Veel waardering voor het enorme werk dat 
Michiel had verricht, ook met het inbrengen van een aantal nieuwe elementen in deze 
manifestatie. 

De financiële evaluatie wees uit dat de kosten behoorlijk omhoog waren gegaan ( € 55.000 
ipv € 41.000 vorig jaar) terwijl de omzet ongeveer gelijk was, en dat bij een geschatte 
verdubbeling van het aantal bezoekers!  De horeca leverde € 3.600 op, de schapenveiling 
€ 4.200 en er was een sponsorbijdrage van € 10.000. De netto opbrengst werd op € 24.000 
geschat. Heel leuk was dat uit latere notulen blijkt dat er overweldigende reacties vanuit de 
Galeries werden geuit, leidend tot al aanvragen de volgende keer weer mee te mogen doen…..  

Op 20 juni wordt Arnold van der Wal geïnstalleerd als lid. Tijdens de evaluatie die avond van 
Art Laren laat hij al duidelijk merken in te zijn voor een rol in de komende edities van dit 
mooie maar ook lastige project.  

Het Captainsdiner vond op 26 juni plaats bij Leen en Lieneke waarbij een aantal leden 
heerlijke gerechten bereidden. Een zeer geslaagde bijeenkomst, mede door het fraaie weer.. 
Maar tijdens het zomerreces kwam dan toch eindelijk het Leesboomproject tot leven: op 19 
augustus waren  Jaap S. en René de voorlezers voor rond 15 kinderen van de BSO in de tuin 
van de Bibliotheek. Deze pilot liep zeer bevredigend. Er werden twee teakhouten leesbanken 
en twee dito hockers besteld met de bedoeling die aan te bieden aan de dan 100 jarige 
bibliotheek in 2020. Pastoor Vriens toonde zich steeds enthousiaster over het project!  Ook 
minder goed nieuws: tijdens een zeiltocht heeft Toby een giek tegen zijn hoofd gekregen 
hetgeen een zeer zware hersenschudding tot gevolg had en dientengevolge zijn absentie bij 
clubbijeenkomsten. Jaap S. neemt het penningmeesterschap waar. De treurnis bij Toby nam 
nog toe toen zijn partner Lisette een paar weken later een ernstig ongeluk kreeg toen zij op 
haar scooter werd aangereden met ernstige lichamelijke gevolgen. 

De nazomerborrel op 31 augustus bij Martien en Veronica waar ook Katharzina (een studente 
afkomstig uit het kindertehuis in Gárbow (Polen) die door de Stichting Poolse Weeskinderen 
Naarden  in staat was gesteld te studeren aan de Universiteit van Lublin) en haar Oekraïnse 
vriend Oleksii, die beiden bij René en Clarien logeerden, aanwezig waren. Het was gezellig, 
mede door allerlei lekkere hapjes uit de Georgische keuken. Inmiddels bleek de satellietclub ’t 
Gooi tot 9 dames te zijn gegroeid. 

Zoals al eerder gememoreerd wordt het Landelijk Kiwanis congres georganiseerd door de 
club waar de aftredend gouverneur ( Peter Pietersen) lid van is. En dus werd daar op 14 
september in het MCO in Hilversum uitvoering aan gegeven. Een ééndaags congres dat, na 
het tot de ochtend beperkt gebleven huishoudelijk gedeelte, geheel in het teken stond van 
kinderen. Zo was er ’s-Middags een lezing door Prof. Dr HenkJan Honing over “Kind-
Intelligentie-Muziek en werden er 70 kinderen uit Kindervakantieland ( bedoeld voor 
kinderen uit achtergestelde gezinnen) uit Almere per bus naar het MCO en Beeld en Geluid  
gebracht waar zij les kregen in het bespelen van een fufuzela en dat later ten gehore brachten 
in het kader van het project “Metropool op school”.  De partnerprogramma’s voerden naar 
het Raadhuis van Dudok of Beeld en Geluid, de lunches werden verdeeld over het MCO, 
Sociëteit De Unie en Restaurant De Jonge Haan. De Fancy-Fiddlers luisterden het geheel 
muzikaal op. ‘s- Avonds het Vriendschapsdiner in Sociëteit de Unie. Het was (natuurlijk!) 
weer een heel geslaagde dag. 
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2019 – 2020 

Het begin van wat een opvallend verenigingsjaar zou worden werd gevierd op 2 oktober en 
begon met een zeer leerzaam bezoek aan het Weegschaalmuseum in Naarden-Vesting waarna 
het diner plaats had in het restaurant Aquavite in de Promerskazerne in Naarden Vesting 
waar René nog een kleine excursie gaf over het Bastion Promers. 

Het nieuwe bestuur werd ingeluid, dat wil zeggen dat Michiel nu opschoof naar voorzitter en 
dat Bert Hagedoorn als vicevoorzitter aantrad. Op de eerste echte vergadering er na werd 
Cees Zaalberg (als derde herintreder (na Peter Pietersen en Paul van Erp) na 14 jaar 
afwezigheid weer als lid geïnstalleerd. Verder blijkt er € 84.000 in de kas van de stichting 
Fundraising te zitten, waarvan € 6.000 nog is gereserveerd voor de Mieke Huigen Stichting, 
€ 20.000 als opbrengst van Art Laren voor Energie4all en ca. €  2.400 voor de aankoop van 
twee banken voor het Leesproject. Voorts wordt de gebruikelijke buffer aangehouden voor 
een tegenvallend Art Laren, maar dat betekent dus dat we € 30.000 te besteden hebben aan 
goede doelen. 

21 oktober speurtocht met BSO op ’t Laer met eerst een verhaal over de natuur door, deze 
keer, Agnes Meis, pannenkoeken bakken, en gevolgd door het Speelbos. 

En op 23 oktober voorlezen voor de BSO gevolgd door een bezoek aan het “Pastoorse Bos”, de 
bostuin achter de pastorie, om allerlei herfstbladen te detecteren. Dat voorlezen ging Martien 
zo goed af dat pastoor Vriends René, die in Suriname zat, daarover complimenteerde. 

Op 3 november weer de wijnproeverij in Greenfield’s voorafgegaan door een wijnspijsdiner, 
eveneens in Greenfield’s. de invloed van de satellietclub ’t Gooi deed duidelijk van zich 
spreken. De netto opbrengst bedroeg € 9.000 waarvan voor onze club € 3.228. 

In Suriname legde René onder meer contact met de (dames) Kiwanis Club Paramaribo 
Centrum over eventuele gezamenlijke projecten in de toekomst. Piet Romeijn werd op 20 
november geïnstalleerd als lid. Verder werd toen duidelijk uitgesproken dat allerlei 
alternatieve mogelijkheden de Gooise Karavaan toch doorgang te laten vinden zijn 
doorgenomen maar als enige resultaat hadden dat dat zonder professionele begeleiding van 
de politie niet haalbaar blijkt. Er wordt gekeken naar andere projecten in samenwerking met 
de Amerpoort. 

Een dag vóór Zijn verjaardag kwam Sint weer op bezoek, verwelkomt en uitgeleide gedaan 
door fraai gezang. Vele leden kregen een opbeurend gedicht voor hun kiezen en nadien, hoe 
toevallig, schoof Peter Koehorst weer aan als gast. Op 13, 14 en 15 december stonden we op de 
Kerstmarkt op de Brink. Helaas mocht geen glühwein worden verkocht maar de 600 pies 
(inkoop € 1,75) werden vanuit een fraaie tent en ondanks de regen grif verkocht voor € 3,00 
hetgeen goed was voor een netto resultaat van € 600. 

Het nieuwe jaar werd op 8 januari 2020 ingeluid met een informele borrel in ’t Bonte Paard, 
waar we in een piepklein zaaltje nauwelijks konden bewegen vanwege de drukte, maar 
gezellig was het zeker en ook goed weer in Laren te zijn. Maar waarom heeft Laren nu geen 
enkele goede gelegenheid om onze vergaderingen te houden? Overigens had een paar dagen 
voordien bij ’t Bonte Paard een schietincident plaats gevonden door lieden die die op de 
ijsbaan te veel hadden gezopen. Op 1 januari 2020 bleek het saldo op de Stichting 
Fundraising € 6.430 te bedragen. 
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En toen brak de Corona uit. Nederland ging in fasen op slot. Bijeenkomen ging niet door, 
hooguit per “zoom”. Als eerste verviel op 14 maart de Bos en Hakdag vanuit Speeltuin Ons 
Genoegen, en direct daarop, 29 maart, het Fluor Festival bij Amerpoort in Amersfoort 
waaraan we zouden meewerken ter vervanging van de Gooise Karavaan. 

En ja, vergaderen per zoom, was even wennen maar op 1 april werd de eerste zoom-meeting 
gehouden, met de constatering dat alle activiteiten, projecten, bijeenkomsten, vergaderingen, 
vooralsnog geen doorgang zouden vinden. Daaronder zat  het bedrijfsbezoek, dat in april zou 
gelden een bezoek aan de wijngaard Land en Boschzicht en vervolgens een diner in 
Restaurant Vlaar, beiden in ’s-Graveland. Verder op 9 mei de fysieke Wijnproeverij ten 
behoeve van het landelijk Kiwanis-project, de Stichting het vergeten kind. Het hele 
wijnproject zou worden gedragen door drie clubs: Hilversum-Baarn, Laren en ’t Gooi, een 
uniek feit. En ook het wijn-spijsdiner ging op 30 april niet door maar corona maakt ook 
innovatief: de wijnverkoop ging digitaal en dat werkte helemaal niet zo gek: een omzet van 
€ 19.000, goed voor een netto omzet van € 6.000 welke aan het landelijk Kiwanisproject 
“Het Vergeten Kind” werd overgemaakt.  

Verdere niet doorgegane projecten: het voorlezen voor de BSO, de overhandiging van de 
leesbanken maar die werden op 20 april, in afwachting van een officiële overhandiging, al wel 
in de tuin geplaatst in het bijzijn van enkele leden die heel ver van elkaar af stonden. De 
tuinafdeling van het Brinkhuis had een apart terras gemaakt voor die prachtige banken 
waarvan een was voorzien van het bordje dat die was geschonken door Kiwanisclub Laren en 
de ander door Teeuwissen Rioolreiniging in Huizen. 

En al die tijd werden de vergaderingen per Zoom gehouden. Om het toch weer gezellig te 
maken wordt besloten zo nu en dan bij iemand in de tuin te vergaderen of een wandeling op 
de hei te maken. Zo was er op 20 juni een bijeenkomst bij Rutger, voorafgegaan door een 
wandeling en beëindigd met een door Paul verzorgde raclette, en werd op 17 juni een 
“gewone” vergadering gehouden in de Wintertuin van het Bomencentrum in Baarn, waarbij 
Greenfield’s de maaltijd verzorgde. Tevoren hield Bomencentrum eigenaar Hans Blokzijl een 
praatje over dit interessante bedrijf. Na de vergadering was er de mogelijkheid de unieke 
Volvo-expositie op het terrein te bekijken. 

Ons bereikte ook het bericht dat oud-lid Jos van der Veer in Delden was overleden. René 
schreef een in memoriam over deze actieve en altijd positief ingestelde man (bijlage). 
Intussen bleek dat in de stichtingen de bestuursleden over hun wettelijke en statutaire 
houdbaarheidsdatum heen waren hetgeen tot enige discussie en benoemingen aanleidingen 
gaf. 

De dertigste Art Laren, waarvoor op 5 maart al 56 tenten waren gereserveerd, werd uitgesteld 
tot 25, 26 en 27 september! De hoop dat er dan even veel tenten zouden worden verhuurd 
bleek al na korte tijd een ijdele hoop. Afwachten wat de gemeente gaat doen.  

Maar er ging ook iets wél dóór: op 10 augustus werden onder een stralende zon en met een 
temperatuur van 27 graden (die de aangerukte taartjes deed smelten) door Burgemeester 
Nanning Mol de twee leesbanken overgedragen aan de Bibliotheek in het bijzijn van mensen 
van de Bibliotheek en het Brinkhuis, kinders en begeleiders van de BSO, pastoor Vriends en 
natuurlijk onze club. Het werd een leuke, inspirerende bijeenkomst waarbij de burgemeester 
zich ook vaak tot de kinderen richtte. Tot slot werd het alternatieve Larense volkslied “Ik heb 
een tante en een oom….” uit volle borst ten gehore gebracht (zie bijlagen). Ook het 
Captainsdiner ging door: op 29 augustus ook weer in de Wintertuin van het Bomencentrum, 
allemaal op gepaste afstand en met veel handenwassen. 
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Op 3 september werd er weer fysiek vergaderd, en wel in restaurant Mauve omdat a) het weer 
eens in Laren was, b) de Goyer ons nog niet wilde hebben omdat de leden aldaar kennelijk 
bang waren te worden besmet met Corona door al die vreemde snuiters. 

Duidelijk werd ook dat Art Laren ook in september geen doorgang zou gaan vinden onder 
meer vanwege het feit dat enkele clubleden geen medewerking durfden te geven vanwege 
corona en de gemeente te lang wachtte met het geven van instructies. Jammer, maar 
begrijpelijk. 

Ook de vergadering van 16 september vond plaats in Mauve. Ieder gaf zijn visie, 
wetenswaardigheden, bespiegelingen  met betrekking tot de corona-periode. Een paar 
markante: Paul: waanzinnig veel kaasverkoop; Rutger: jaren geleden klonken al 
waarschuwingen voor een pandemie, nu wel veel saamhorigheidsgevoel; Leen vind dat 
gezoom maar niets.  

Verder zegde Jaap Smuling zijn lidmaatschap op, omdat hij bij de club toch wat weinig elan 
en wat meer sleetsheid bespeurde waardoor hij zich nu liever, zij het met spijt in het hart, op 
wat nieuwe uitdagingen gaat werpen. Toine, aspirant, zei de club als een warm bad te 
ervaren, zeker nu hij tijdens een tragedie binnen zijn familie het belang van flexibiliteit en 
een positieve mindset leerde zien. Alex was er trots op lid van deze club te zijn en Cees 
constateerde veel emotie wat naar zijn mening een goede zaak is en tot een fantastisch 
gezelschap met veel creativiteit leidt. Nadien erkende Michiel dat hij met opzet deze knuppel 
in het hoender (?) hok gooide om zo de thermometer in de club te steken, hetgeen positief ( 
een beladen woord in deze coronatijd) uitpakte.  Toine Hitzert wordt geïnstalleerd als lid. 

 


